
Referat fra bestyrelsesmøde den 7.08.13 kl.18:00 

Tilsted: Khalid, Kai, Husni, Renè, Henrik/DAB, Abdullatif  Afbud: Anita, Salem og Atef. 

Velkomne til Jørgen fra Brunata, Kontrakten med Brunata er på plads, Henrik og René har tjekket 

kontrakten igennem. Varmforbruget i ejendommens fælles arealer bliver taget på en konto for sig selv, det 

kræver ca. 137 stk. ekstra måler, før vi kan adskille varm forbruget i fællesarealerne. 

Beboerne skal varsles 6 uger før installation af nye måler, installationen udføres i uger 2, 3 og 4. 

Henrik gennemgik regnskabet for 2012/2013 og forklarede de væsentligste kontoer i regnskabet, som viser 

et overskud på en halv million. 

Beboermøde bliver afholdt dato den. 29. okt., næste bestyrelsesmøde den 2. okt., 11.sep.2013. 

Henrik anbefalede afdelingen at udarbejde nogle rammer/retningslinjer for klubberne i afd. Desuden kunne 

det være en god ide at opstille nogle regler for suppleanterne om hvor tit skal de være med til møderne. 

Multietnisk arrangement ( Eid fest), blive holdt den 19. okt. I Ahorn hallen afdeling er med. Abdullatif 

kontakter Peter /Dansk kabel tv og høre ham ad hvad der sker med det udkast til ny kontrakt, som han har 

lovet at sende. 

Beboerhuset er booket i Uge 49/50 til Juletræsfest. Fiske og Whist/Lotto klubben låner beboerhuset den. 

30. nov.2013 til julefrokost. 

Lyskontakten til boldbanen er igen blevet ødelagt, der bliver nu installeret en lys sensor som virker fra         

kl. 16 - 21.  

Carportene vil blive kontrolleret for hvad der står i dem, da de kun er til biler, motorcykel, trailer eller 

trehjulet knallert. Lejeren af carporten vil modtage et brev om at fjerne de ting man ikke må have stående.  

René fortalt at der skal lappes ca.200 kvadratmeter asfalt på veje og P. Pladser. 

 

Referent: Abdullah Abdullatif 

 

 


